
 

 
 
 
 

 
 
Dagsorden til skolebestyrelsesmøde d. 21.01.25 - Personalestuen  
Til stede: Simon, Mona, Rasmus A., Anni, Lærke, Christina, Jonas, Lone, Morten, 
Anders, Henrik, Pia,  
Afbud: Tina, Lærke, Diana, Anne-Agnes, Sophia 
 

Punkt Referat 

17.00-  
Valg af referent 

Pia 

-17.05 
Godkendelse af dagsorden 

 

17.05-17.15 
Nyt fra: 

- Elevrådet 
- Formanden 
- Ledelsen 
- Personalet, ved TR 
- Øvrige 
- Tidsplan badning 

Elevrådet: ikke repræsenteret 
Formand: intet at berette i dag 
Ledelsen: Fokusklasserne får ansat 
Frederik 
Almen skole/DUS har flere barsel, der er 
kommet ansættelse på. Andre barsel 
afslutter. 
Antallet af børn i distriktsområdet er 
steget voldsomt i løbet af de sidste mdr.  
(I hele vores distrikt har vi 95) Vi mangler 
svar fra 23. Prognosen for skolestartere 
kan vise 23 børn i tre klasser til august.  
Personalet: fagfordelingen nærmer sig og 
har tanker om hvorledes skemaer kan 
planlægges efter vi har ny opdeling af 
afdelingerne. 
DUS arbejder på stærke fællesskaber og 
børns leg. 
Tirsdag 4/2 skolebestyrelsesmøde 
oplæg fra Nanna vedr badning samt 
drøftet implementering. 
 

17.15-17.50  
 



 

Opsamling på 
skoleudviklingssamtalen 

-  Skoleudviklingssamtal…
- De forældrevalgtes 

tilbagemelding på 
skoleudviklingssamtalen 

- Hvad sker der fremadrettet 

 
Henrik gennemgik kort hvad vi har 
fremlagt til skoleudvikling samtale både 
med testresultater, trivselsmåling og 
fravær samt fremtidige indsatser. 
 
Forældrevalgte 
skolebestyrelsesmedlemmer 
tilbagemelding:  
-Spændende at være med til at følge 
skolens udvikling i samspil med 
forvaltningens drøftelse.  
- Mangler mere respons fra forvaltningen 
omkring hvor vi evt kunne sætte mere lys 
på som skole. 
- Savner forventninger fra forvaltningens 
side ift hvad skolebestyrelsesmedlemmers 
rolle er. 
- Mange powerpoint, der kan skæres væk 
og mere fokus på få ting. 
- Mindre data fremvises til 
skoleudviklingssamtalen 
- Ønsker at forvaltningen er mere 
deltagende i dialog/sparring  ift de 
punkter vi har highlightet fra Nr.Uttrup 
Skole. 

Forplejning   

18.15-18.40 
Tilbagemelding på den politiske 
beslutning omkring Fokusklasser 
og områdedækkende visitation  

Den politiske beslutning omkring 
Fokusklasser er vedtaget.  
 
Der er også beslutning om at Fokus DUS 2 
børn skal tilbydes at benytte Fritidscentret 
Gl.Kongevej efter skoletid og ikke være på 
skolens matrikel som hidtil. 
 
Her ser vi en stor og bekymrende 
udfordring i at børnene selv skal 
transportere sig til fritidstilbuddet. 
 
Vi ser også en bekymrende udfordring i at 
børn der er visiteret til Fokus vil få mange 

https://docs.google.com/presentation/d/11XWcErppgm4U-tquXCt7nktkfamqLpOC4tk0JLk4LCA/edit#slide=id.p


 

skift i hverdagen med mange voksne og 
større børnegrupper end de vil kunne 
profitere af. 
De børn fra Fokus, der skal være i DUS 2 
pasning, skal selv gå fra skolens matrikel 
og hen til Fritidscentret for at være i DUS 2 
tilbud  
 
Vi ser også en bekymring i, at vi som skole 
selv skal sørge for pasningstilbud i 
morgendus for Fokus DUS 2 børn uden 
ekstra ressourcer til dette. 
 
 
 
 

18.40-19.30 
Principper til revision 
 
Undervisningens organisering 

- Klassedannelse 0. årgang 
- Sammenlægning eller 

deling af klasser 
- Modtagelse af nye elever 
- Vikardækning 

 
Principper til drøftelse i forhold til 
ændringer med reformen 2025 

- PLC Pædagogisk Lærings 
Center 

- Temadage og 
projektarbejde 

- Valgfag og PFF 
 
Principper der foreslås fjernet 
grundet reformen  

- Understøttende 
undervisning og 
skoledagens længde 

- Bevægelse i undervisningen 
 
 

 
 
Undervisningens organisering: 
Klassedannelse: Vi justerer princippet, og 
bestyrelsen godkender dette. 
Sammenlægning eller deling af klasser: 
vi justerer princippet, og godkender dette. 
Modtagelse af nye elever: Vi justerer 
princippet, og HJU sender ny opdatering 
ud til godkendelse fra skolebestyrelsen. 
Vikardækning: Vi justerer princippet, og  
HJU sender ny opdatering ud til 
godkendelse fra bestyrelsen. 
 
Principper til drøftelse i forhold til 
ændringer med reformen 2025 
Temadage/Projektarbejde: Vi udarbejder 
et skriv om det nye udgangspunkt som vi 
ønsker at bestyrelsen godkender næste 
gang 4/2-2025 
Valgfag og PFF: madkundskab, musik, 
H/D. Vi justerer princippet, og HJU sender 
ny opdatering ud til godkendelse af 



 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Skolens Ordensregler 
https://nruttrup-skole.aula.dk/skol
edagens-regler  

bestyrelsen.  
 
Fjernelse af princippet vedr. 
understøttende undervisning og 
skoledagens længde samt bevægelse i 
undervisningen er hermed vedtaget 
grundet reformen. 
 
 
Skolens Ordensregler næste gang 
4/3-2025 

19.30-19.50 
Bygninger og lokaler 

- Børnehaveklasse 
- Fokusklasser øget elevtal 

Henrik gennemgår de tanker vi har drøftet 
vedr. omrokering af lokaler, således at vi 
får mere plads til de tre nye bh.kl, 
Yngesteafdelingen og DUS samt lokaler til 
det øget elevtal i Fokusklasserne samt 
tænke andre muligheder med 
forberedelsespladser til personalet. 
 

Evt.  
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